
عملیات فوق سرّی با اسم رمز
»سرمربی خارجی«

مدیران باشــگاه استقلال درصدد آن هســتند تا بتوانند در سریع ترین زمان 
ممکن ســرمربی جدید خود را انتخاب کنند و سیاست ویژه ای را در این زمینه 
در پیش گرفته اند. به گزارش فوتبال 360، اســتقلال در دومین مسابقه خود در 
دوران پس از پایان همکاری پیتسو موسیمانه با آبی ها، میزبان الشرطه عراق بود 
که آبی ها با هدایت سهراب بختیاری زاده نتوانستند حداکثر امتیاز این مسابقه را 
کسب کنند و با وجود ثبت گل برتری در همان دقایق ابتدایی بازی، در آغاز نیمه 
دوم گل تساوی را دریافت کردند که از دست دادن 2 امتیاز سرنوشت ساز خانگی 
باعث شد تا انتقادات پرشماری علیه عملکرد سهراب بختیاری زاده مطرح شود. 
هواداران استقلال هم علیه بختیاری زاده شعار دادند و هم خواهان جذب سرمربی 
خارجی شدند. جالب آنکه ساعتی بعد از دوئل استقلال و الشرطه، مدیران باشگاه 
استقلال عازم امارات شــدند و در سکوت خبری سعی کردند این سفر را انجام 
بدهند که البته خیلی زود این ســفر مهم افشا شد. هدف از سفر مدیران ارشد 
باشــگاه استقلال از جمله علی نظری جویباری، مدیرعامل و علی تاجرنیا، رئیس 
هیات مدیره باشگاه، انتخاب سرمربی جدید است و آنچه مسلم است اینکه رویکرد 
مدیران باشگاه استقلال در مقطع کنونی، انتخاب سرمربی خارجی بوده و آن ها 

سعی دارند تا بتوانند در این مسیر موفق عمل کنند.
کار سهراب در استقلال را تمام شده بدانید

سهراب بختیاری زاده بعد از آنکه خبر سفر مدیران استقلال به دبی رسانه ای 
شد و از سوی دیگر، فشــارها از سوی جامعه هواداری به کادرفنی ایرانی آبی ها 
بیــش از پیــش افزایش پیدا کــرد، در مصاحبه ای توضیح داد کــه قصد ادامه 
همکاری با استقلال را ندارد و صرفاً در نقش سرمربی موقت تا دوئل جمعه مس 
رفسنجان و استقلال روی نیمکت آبی ها حضور دارد و بعد از آن، به همکاری اش 
با اســتقلالی ها پایان خواهد داد و دیگر تمایلی به ادامه حضور در این باشــگاه 
ندارد. علی تاجرنیا، رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال از تقویت کادرفنی کنونی 
صحبت کرد اما در پاســخ به اینکه بختیاری زاده ماندنی است یا خیر، سعی کرد 
هوشمندانه از دادن پاسخ دقیق امتناع کند و در حالی مدیریت باشگاه را مشتاق 
همکاری با بختیاری زاده نشان داد که تصمیم گیری نهایی را عملًا برعهده شخصِ 
سهراب گذاشــت. پیگیری های بیشتر نشــان می دهد که دوره حضور سهراب 
بختیــاری زاده در اســتقلال رو به پایان اســت و او 2 روز پایانی حضورش روی 

نیمکت آبی ها را تجربه می کند.
از عدم توافق با »اشمیت« 

تا پاسخ منفی »ژاردیم«
رئیس هیات مدیره باشــگاه استقلال مذاکره مستقیم با سرمربیان خارجی را 
رد کرد اما روی این مســئله که رایزنی ها برای اســتخدام سرمربی خارجی در 
حال انجام است صحه گذاشــت. این گزاره بدان معناست که آبی ها قصد دارند 
ابتدا با وکلای گزینه های خود به توافقات کلی دست پیدا کنند و سپس به روی 
ریزجزئیات همکاری با گزینه نهایی وارد مذاکره شوند. ماحصل رایزنی های اولیه 
انجام شــده، 2 مذاکره نافرجام با 2 گزینه نام آشنا و مطرح بوده که به سرانجام 
نرسیده است. راجر اشمیت، ســرمربی 57 ساله که تجربه حضور روی نیمکت 
بنفیکا و آیندهوون را در کارنامه اش دارد و مقطعی ســکان دار بایر لورکوزن بود، 
از طریق وکلای خود، پاسخ مثبت اش به حضور در فوتبال ایران را ارائه کرده بود 
اما نکته مهم آنکه رقم درخواســتی اشمیت، هم خوانی با بودجه آبی ها نداشت و 
درخواست 4 میلیون یورویی او باعث شد تا مذاکرات متوقف شود. از سوی دیگر، 
لئوناردو ژاردیم که روز گذشته از هدایت العین کنار رفت، پیشنهادی برای حضور 
روی نیمکت استقلال از جانب مدیران باشگاه استقلال دریافت کرد که براساس 
آخرین خبرها، وکلای ژاردیم به اطلاع مســئولان باشگاه استقلال رسانده اند که 
او در مسیر حضور در سری آ برزیل است و در مقطع کنونی تصمیمی برای ادامه 

حضور در فوتبال آسیا ندارد.
سرمربی بعدی استقلال، خارجی است؛ تمام!

تاجرنیا در اظهارات خود سعی داشت تا جایی که می تواند گستره دید مدیران 
باشگاه استقلال برای انتخاب سرمربی جدید را تشریح نکند و البته او برای این 
مسئله یک دلیل منطقی داشــت. اعتقاد رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال بر 
این بود که لو رفتن گزینه های هدایت این تیم می تواند منجر به افزایش قیمت 
ســرمربی مدنظر و در نهایت عدم توافق و یا توافق با رقمی بسیار بالاتر از ارزش 
واقعی سرمربی باشد که نگاهی به تجربیات مختلف حضور سرمربیان خارجی در 

ایران نشان می دهد که این اعتقاد چندان هم اشتباه نیست.
مســئولان ارشد باشگاه اســتقلال با وجود برخی اختلافات در جمع اعضای 
هیات مدیره در زمینه استخدام سرمربی خارجی، تصمیم نهایی خود را گرفته اند 
و آنچه مسلم است اینکه سکان دار بعدی استقلال هم یک چهره خارجی خواهد 
بود و برخلاف شایعات منتشــره، خبری از انتخاب گزینه داخلی نیست. آبی ها 
البته برای استخدام سرمربی خارجی خود شروط مهمی دارند که شاید 3 مورد 
جالب توجه آن، امضای قرارداد بلندمدت، اســتفاده از یک یا دو مربی ایرانی در 
کادرفنی و البته افتتاح حســاب در کشور امارات است که این افتتاح حساب به 
مدیران باشگاه اســتقلال کمک می کند تا چالش جابه جایی پول را با موفقیت 
پشــت سر بگذارند و اسیر تحریم نشــوند تا بلایایی مثل فسخ یک طرفه آندره آ 

استراماچونی و یا پیتسو موسیمانه تکرار نشود.
نام سکان دار بعدی آبی ها؟ 
شاید فقط 2 نفر می دانند!

تاجرنیا در پاســخ به ســوال عادل فردوسی پور که چه زمانی تکلیف نیمکت 
استقلال مشخص می شود، پاسخ روشــنی نداد اما پیگیری های بیشتر حکایت 
از آن دارد که مدیران باشــگاه استقلال در تلاش هستند تا در فضایی محرمانه 
مذاکــرات خود را پیش ببرند که محرمانگی فضا می تواند به ســرعت آبی ها در 
انتخاب سرمربی کمک کند. بعد از مصاف با مس رفسنجان، استقلال باید در جام 
حذفی به مصاف شمس آذر قزوین برود که این مسابقه باید پنج شنبه هفته آینده 
برگزار شود. مدیران باشگاه استقلال در فاصله 8 روز تا انجام دوئل با شمس آذر، 
به دنبال انتخاب سرمربی جدید هستند و اتفاق دور از ذهنی نیست که سرمربی 
جدیــد تا پیش از دوئل با شــمس آذر انتخاب شــود. شــاید در مقطع کنونی، 
مدیرعامل و رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال مطلع ترین افراد از نام سرمربی 
بعدی تیم شــان باشند اما آن ها سعی داشــته اند تا کمترین اطلاعات به بیرون 
درز پیدا کند؛ هر چند که خبرهای اولیه حکایت از آن دارد که ســرمربی بعدی 
استقلال، یک چهره اروپایی است! خبر دیگر درباره آینده کادرفنی استقلال اینکه 
سهراب بختیاری زاده و محمد نوازی احتمالاً جای خود را به مجید نامجومطلق و 
وریا غفوری خواهند داد تا کادرفنی آبی ها سیمای متفاوتی نسبت به آنچه تا به 

اینجای فصل گذشته، به خود گیرد.

شاید این آخرین سفر CR7 به تهران نباشد!
دور هفتم مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا در منطقه غرب با صدرنشینی 
الهلال و قطعی شدن صعود 5 تیم به پایان رسید. به گزارش ایسنا، تا پایان دور 
هفتم مرحله گروهی لیگ نخبگان آســیا در منطقه غرب صعود 5 تیم الهلال 
عربســتان، الاهلی عربستان، النصر عربستان، السد قطر و الوصل امارات قطعی 
شده است. ســرخابی ها در صورت صعود به دور حذفی قطعا به مصاف رقبای 
عربســتانی خواهند رفت چرا که آنها نمی توانند به جایگاهی بهتر از ششم تا 
هشــتم در جدول برســند و در این صورت باید به مصاف تیم های اول تا سوم 
جدول یعنی یکی از نمایندگان عربستان بروند. هر سه تیم عربستانی جایگاهی 
پایین تر از ســوم نخواهند داشــت و رتبه الســد، تیم چهارم جدول هم تغییر 
نخواهد کرد. به احتمال زیاد الســد هم در دور حذفی به مصاف الوصل می رود. 
تنها در یک صورت رقیب السد تغییر می کند؛ شکست الوصل در هفته پایانی 
مقابل الهلال و پیروزی الریان برابر استقلال باعث می شود السد در دور حذفی 
به مصاف الریان برود. با توجه به جدول احتمالا تنها صعود به دور حذفی برای 
ســرخابی ها کافی نباشد و آنها برای فرار از تقابل با الهلال باید رتبه ای بهتر از 

هشتم جدول داشته باشند.

نگاه

ویژه

چالش محسن شادی 
و ستاره های رویینگ زنان

ابهامات و تناقض هــای زیاد در مورد تیم ملی رویینگ 
بانــوان باعث نگرانی در مورد آینده تیم ملی رویینگ زنان 

شده است.
به گزارش ایسنا، تیم ملی بانوان با ستاره هایی که دارد 
نقطه قوت رشته رویینگ است. این تیم در سال های اخیر 
موفق شــده اتفاقات خوبی را رقم بزند و سهم بسزایی در 
مدال آوری قایقرانی ایران داشــت امــا اکنون زمزمه های 

خوبی از این تیم شنیده نمی شود.
هدایت تیم ملی بانوان پیش از این برعهده افشین فرزام 
بود اما زمانی که فدراســیون رویینگ مستقل شد، محسن 
شادی سرپرســت فدراسیون، افشــین فرزام را به عنوان 
ســرمربی تیم ملی مردان منصوب کرد و هدایت تیم ملی 

بانوان را به بهناز مرادخانی سپرد.
از همان اردوی اول سه ملی پوش شاخص رویینگ زنان 

به اردو نیامدند. 
نازنین ملایی بعد از بازی های آســیایی هانگژو راه خود 
را جدا کرد و حتی با افشــین فــرزام هم دیگر کار نکرد و 
از ابتدا مشــخص بود به اردوی تیم ملی نمی آید. هر چند 
فدراسیون اصرار دارد در هر اردو نام او را قرار دهد اما هیچ 

خبری از حضور ملایی نیست.
در مورد غیبت مهســا جاور و زینب نوروزی هم هر بار 
ســوال شده، عنوان شده که هماهنگ هستند و در  تهران 

طبق برنامه سرمربی تمرین می کنند.
زینب نوروزی در دریاچه آزادی رویت شــده و او را در 
حال  تمرین دیده اند اما مهســا جاور خــودش به تازگی 

عنوان کرده بعد از دو ماه به تمرینات بازگشته است!
اکنون این ســوال وجــود دارد اگر جاور با ســرمربی 
هماهنگ اســت چرا دو ماه تمرین نکــرده و به تازگی به 

دریاچه آزادی بازگشته است؟
از طرفی چگونه با برنامه سرمربی تمرین داشته که دو 
مــاه تمرین نکرده و به گفته خــودش ۱2 کیلوگرم اضافه 

وزن پیدا کرده است.
اکنون هم قصه فاطمه مجلل آغاز شده است. زمزمه هایی 
مبنی براینکه مجلل نمی خواهد در اردو باشــد کم و بیش 

شنیده می شود. 
هر چند فدراسیون عنوان می کند که مجلل به مرخصی 
رفته و حتی گفته می شود مجدد به اردو بازگشته است اما 

به نظر نمی رسد چالش در تیم ملی تمام شده باشد.
فدراســیون در تلاش اســت غیبت هر کدام از نفرات 
شــاخص را توجیه کند اما قطعا محســن شــادی بهتر از 
همه می داند که احتمالا یک مشــکل اساسی در تیم ملی 
رویینگ بانوان وجود دارد. رویینگ راه درازی در پیش دارد 
و اکنون در همان ابتدای کار با چنین مشکلی مواجه شده 
که می تواند زنگ خطری برای محسن شادی باشد چراکه 
همه از او در بازی های آسیایی یک اتفاق بزرگ می خواهند. 
از طرفــی اگر رویینگ دچار مشــکل شــود، اولین و 
مهم تریــن تصمیم احمد دنیامالی هم با شکســت مواجه 
خواهد شد، بنابراین شادی هیچ راهی ندارد جز اینکه تیم 

ملی بانوان را از حواشی دور کند.

طلسم ۷ ساله برای دوچرخه سواری

از آخرین باری که رکابزنان بزرگســال ایران به مدال 
اســتقامت جاده قهرمانی آسیا دســت پیدا کردند، هفت 

سال می گذرد.
 به گزارش ایســنا، تیم ملی دوچرخه ســواری جاده 
ایران باید راهی مسابقات قهرمانی آسیا 2025 شود. این 
مسابقات از ۱۹ بهمن در تایلند برگزار می شود.  البته بنا 
بر تصمیم فدراســیون، تنها مردان به این مسابقات اعزام 
می شــوند و بخش استقامت جاده هم مد نظر فدراسیون 
برای رقابت رکابزنان ایران است بنابراین نمایندگان ایران 

در روزهای نخست مسابقه ندارند.
با توجه به اینکه دوچرخه ســواری از اسفند ۱402 با 
جاناتان ویگنز مربی بلژیکی همکاری دارد، انتظار می رود 
نتیجه در این دوره از مسابقات متفاوت از سال های پیش 

باشد و بتواند یک طلسم هفت ساله را بشکند.
ماده اســتقامت جاده، ماده ای اســت که در بازی های 
آســیایی و المپیــک حضــور دارد و مهمتریــن مــاده 
دوچرخه ســواری جاده محسوب می شــود اما از رسیدن 

ایران به  مدال این ماده در آسیا هفت سال می گذرد.
در مسابقات قهرمانی آسیا 2024، تنها علی لبیب در 

رده سنی زیر 23 سال یک مدال برنز گرفت.
در  قهرمانی آسیا 2023 حتی یک مدال هم به دست 

نیاورد و ایران عملکرد ضعیفی را به نمایش گذاشت.
 در ســال 2022، ایران مدال برنز تایم تریل تیمی را 

گرفت که این ماده المپیکی نیست.
 در ســال 202۱ و 2020 هم به دلیل شیوع ویروس 

کرونا مسابقات برگزار نشد.
در ســال 20۱۹ نیز مردان بزرگسال موفق به گرفتن 

مدال نشدند.
آخرین موفقیت رکابزنان مردان در رده بزرگسالان به 
ســال 20۱8 برمی گردد که مهدی سهرابی در استقامت 
جاده مدال برنز گرفت و آروین معظمی گودرزی در تایم 
تریل انفرادی به برنز رسید.  تیم ایران در تایم تریل تیمی 
هم به نقره رسید. بهترین عملکرد رکابزنان بزرگسالان در 
همان ســال بود. اکنون  برای سال 2025، علی لبیب و 
حسن سیف الهی تنها نمایندگان ایران در رده بزرگسالان 
هستند و انتظار می رود دیگر تاثیر حضور مربی خارجی 
را بر روی عملکرد رکابزنان ایران ببینیم و از طرفی طلسم 
مدال نگرفتن بزرگســالان شکســته شود تا پس از هفت 
سال رکابزنان مرد بزرگسال بتوانند با مدال مهم استقامت 

جاده مسابقات را ترک کنند.

قایقرانی

دوچرخه  سواری
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نتایج هفته هفتم لیگ نخبگان آسیا 
مطابق میل نماینــدگان ایران نبود و 
تیم های ایرانی کار سختی برای صعود 

خواهند داشت.
به گــزارش فوتبال 360، در پایان هفته 
هفتم لیــگ نخبگان آســیا و در حالی که 
تنها یک هفته از مســابقات مرحله گروهی 
باقی مانده، 2 نماینده ایران وضعیت چندان 

جالبی ندارند. 
استقلال و پرسپولیس 6 امتیازی هستند 
و اســتقلال با توجه به تفاضل گل بهتر در 
رده هشــتم،  آخریــن تیمی اســت که در 
منطقه صعود قرار دارد. پرســپولیس هم با 
توجه به شکست سنگین برابر الهلال به رده 

نهم سقوط کرد. 
اتفاقات روز هفتم به ضرر ایرانی ها 

در فاصله یــک هفته به پایــان مرحله 
گروهــی، هــر دو نماینده ایــران وضعیت 
شــکننده ای برای راهیابی بــه مرحله بعد 
دارند. تســاوی ناباورانه استقلال در آزادی 
برابر الشرطه و شکست با اختلاف گل زیاد 
پرسپولیس مقابل الهلال مسیر سرخابی های 

پایتخت را ناهموار کرد.
نتیجه مســاوی در بــازی الغرافه برابر 
پاختاکــور یــا توقــف الریان برابــر العین 
می توانست به نفع نمایندگان ایران باشد که 
ایــن اتفاقات هم رخ نــداد و 2 تیم قطری 
بالاتر از سرخابی های پایتخت قرار گرفتند.

بازی دیرتر از بقیه برگ برنده استقلال، 
حضور تماشاگران یار دوازدهم پرسپولیس

با برنامه ریزی عجیب لیگ نخبگان آسیا، 
بازی های روز آخر مرحله گروهی به صورت 

همزمان برگزار نمی شود. 
ایــن اتفاق امتیــاز ویــژه ای در اختیار 
استقلال قرار می دهد که با آگاهی از نتایج 
سایر رقبا به دیدار الریان قطر برود و دقیقاً 
بداند با چه نتیجــه ای می تواند به دور بعد 

راه یابد. 
پرســپولیس دیدار حساسی برابر النصر 
عربستان دارد و برای اولین بار در این فصل 
در آسیا می تواند در ورزشگاه آزادی از رقبا 

میزبانی کند. 
جو پرشور این ورزشــگاه قطعاً می تواند 
کمک شایانی به این تیم برای کسب نتیجه 

دلخواه باشد.
ببر و خیال خود را راحت کن

علی رغــم اینکه ســرخابی های پایتخت 
شرایط مطلوبی در جدول رده بندی ندارند 
ولی سرنوشت صعودشان در دست خودشان 

است. 
این دو تیم با کســب پیروزی در هفته 
آخر با هــر نتیجه ای که در ســایر بازی ها 
اتفاق بیفتد به مرحلــه بعد صعود خواهند 
کرد؛ هر چند که کار ســختی برای عبور از 
حریفان خود خواهند داشت. صعود دو تیم 
با کســب نتیجه تساوی به اما و اگر خواهد 
کشــید و طبیعتا استقلال به خاطر تفاضل 
گل بهتر دســت بالاتر را دارد. هر 2 تیم با 
شکســت هم می توانند صعود کنند؛ آن هم 
به شــرطی که هر دو تیم ببازند و آن وقت 
تفاضــل گل تیم صعودکننده را مشــخص 

خواهد کرد. 
در صورت شکســت پرسپولیس در روز 
آخر اســتقلال نباید با اختلاف بیش از یک 

گل از نتیجه ای که پرسپولیس کسب کرده 
ببازد تا بتواند به مرحله بعد صعود کند. در 
مجمــوع به صورت خلاصه می توان گفت با 
پیــروزی نمایندگان ایران در هفته آخر هر 
2 تیم صعود خواهند و با شکســت حداکثر 
یک تیم از بین استقلال و پرسپولیس صعود 

خواهد کرد.
الریان - استقلال 

حساس ترین بازی هفته
در پایــان هفته هفتــم تکلیف صعود 5 
تیم بالای جدول مشــخص شــده و العین 
امارات، مدافع عنــوان قهرمانی تنها حذف 

شده قطعی است. 
الشرطه عراق هم با توجه به تفاضل گل 
بسیار پایین می توان عملًا حذف شده تلقی 

کرد. 
در این شــرایط 5 تیم بــرای 3 جایگاه 
باقیمانده می جنگند. این 5 تیم در 4 بازی 
در هفتــه آخر به میــدان می روند و دیدار 
استقلال با الریان تنها دیدار این هفته است 

که هیچ کدام از 2 تیم تکلیف صعود و عدم 
صعودش مشخص نشده است.

شانس پرسپولیس کمتر از ۵۰ 
درصد، شانس استقلال بالاتر از ۵۰

در این 4 بازی از نظر ریاضی در مجموع 
8۱ حالت امــکان دارد رخ دهد. از این 8۱ 
حالت صرفــا از نظر ریاضی و بدون در نظر 
گرفتن قدرت و ضعف تیم ها، اســتقلال در 
58 درصد حــالات صعود خواهــد کرد و 
پرســپولیس در 4۹ درصد حالات می تواند 

به دور بعدی راه یابد.
علی رغم نمایــش ناامیدکننده تیم های 
ایرانــی، ایران به احتمال 7۱ درصد حداقل 

یک نماینده در دور بعدی خواهد داشت.
 احتمــال رخ دادن رویایی تریــن حالت 
یعنی صعود همزمان پرسپولیس و استقلال 

۱8 درصد است.
در شــرایطی تلخ هر 2 نماینده ایران در 
مرحله گروهی حذف خواهند شــد که این 

اتفاق در ۱۱ درصد حالات رخ خواهد داد.

گروه ورزشی- محمد حسین یزدی: 
ســرمربی تیم ملی وزنه برداری گفت: 
اولین  روزی که قبول مسئولیت کردم 
نفر با کیانوش رســتمی ارتباط گرفتم 
و او علاقــه ای به وزنه زدن برای ایران 
ندارد با این وجود درهای فدراسیون بر 

روی او باز است.
ســلیمی اظهار کــرد: تعامــل خوبی با 
جوانان داریم و مربیان خوب این تیم حضور 
دارند و با کمک ســهراب مرادی به دنبال 
یک اتفاق خوب در وزنه برداری هستم. تمام 
تلاشم این است که با استفاده از تجربه چند 

ساله بهترین عملکرد را داشته باشم.
ســرمربی تیم ملی وزنه برداری با اشاره 
به تصمیم ســخت خود گفت: وزنه برداری 
نیاز بــه تمرینات طولانی و مســتمر دارد 
و مــن تمام جوانب را بررســی کردم تا در 
نهایت به فدراســیون پاســخ دهم. یکی از 
سخت ترین تصمیمات را اتخاذ کردم و این 
یک مسوولیت سنگین است، زیرا آینده یک 

سری جوان به برنامه ما بستگی دارد.
دارنده نشــان طلای المپیک این را هم 
عنوان کرد: قطعا ایــران در وزنه برداری از 
جمله کشورهای پیشرو است و الان نفرات 

بســیار خوبی داریم و می شود نتایج بسیار 
درخشــان کســب کرد. برای سرمربیگری 
دوســتان این راه پیش روی من قرار دادند 
و از روز اول حضور ســجاد انوشیروانی در 
فدراســیون کنارش بودم و هر تصمیمی در 
خصوص نایب رئیسی بگیرد قبول می کنم. 

من برای کمک به وزنه برداری آمدم.
او درخصــوص ارتباط خــود با کیانوش 
رســتمی گفت: روزی که قبول مسئولیت 
کردم اولین نفر با کیانوش ارتباط گرفتم و 
او علاقه ای به وزنه زدن برای ایران ندارد و 

به تصمیمش احترام گذاشتم. 
او از بزرگان ورزش ایران است و درهای 
فدراسیون بر روی کیانوش باز است. من نه 
به عنوان سرمربی بلکه به عنوان دوست از 

آمدن او استقبال می کنم.
ســلیمی در خصوص تجربــه مربیگری 
خود در وزنه برداری گفت: استرســی ندارم 
و چهار سال سرمربی تیم های لیگ برتری 
بودم و سه بار قهرمانی و یک نایب قهرمانی 
کسب کردم و یک دوره چهارماهه مربیگری 
در مجارستان گذراندم. امیدوارم با این تیم 

نتیجه خوبی کسب کنم.
ســلیمی در خصوص وفاق بین کمیته 
ملی المپیک و وزنه بــرداری گفت: کمیته 
در چند سال گذشــته حمایت زیادی از ما 

داشته است. 

به دنبال آن هســتم که انتظارات مردم 
برآورده شــود. من به این تیم خوشــبین 
هســتم و ان شــالله در بازی های آسیایی و 

المپیک نتایج درخشانی کسب کنیم.
سلیمی، توضیح داد: نفرات دعوت شده 
براســاس عملکرد آنان بود. وزنه برداران در 
فینال لیگ رصد می شوند و احتمال افزایش 
این افراد وجود دارد. کیانوش رســتمی هم 
اگر برگــردد و زیر پرچم ایران فعالیت کند 
من مشکلی ندارم از ســوی دیگر اردو نیز 
یــک قانون و مقررات خــودش را دارد و او 
نیز باید رعایت کنــد.  وی گفت: قدرت ما 
در اوزان بالا است اما در چند سال گذشته 
به دنبال کشف استعداد در دسته های پایین 
بودیم و امیدوارم بهترین ها را معرفی کنیم. 
ما در برخی اوزان مانند ۹8 و ۱۱0 کیلوگرم 
ترافیک زیادی داریم که باید آن را مدیریت 
کنیم. وزنه برداری ایران همیشــه در چهار 
وزن بالا نفرات برتر و شاخصی داشته است.
بهداد سلیمی ترافیک در اوزان مختلف 
را نعمت دانســت و گفت: سبد مدالی ما در 
اوزان بالا است و  رقابت داخلی در این اوزان 

می تواند به وزنه برداری کشور کمک کند.
عضو کمیته اجرایی کمیته ملی المپیک 
در خصوص لغو اعزام به بازی های اســلامی 
و جوانان، اظهار کرد: امیــدوارم در نهایت 

تصمیم به اعزام گرفته شود.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری:

درهای فدراسیون به روی رستمی باز است

تنها پیروزی تضمین کننده صعود 

راه سخت پرسپولیس و استقلال در لیگ نخبگان آسیا

کاهش سهمیه آسیایی برای ایران پرسپولیس به دنبال بازیکن مغضوب گتوزو
با پایــان دور هفتم لیگ 
نخبگان آسیا، فوتبال ایران 
با سقوط به رده چهارم غرب 
لیگ  و کاهش سهمیه  آسیا 

نخبگان به ۱+۱ مواجه شد.
بــه گزارش »ورزش ســه«، 
سهمیه فوتبال ایران برای لیگ 
نخبگان آســیا به طــور قطعی 
۱+۱ بوده و ایران یک ســهمیه 

مستقیم نیز در سطح دوم لیگ قهرمانان آسیا خواهد داشت. حالا و در شرایطی که نتایج 
دور کنونی مسابقات باشگاهی روی سهمیه دو فصل بعد یعنی فصل 2026 – 2027 اثر 
مســتقیم دارد، با پایان هفته هفتم لیگ نخبگان، فوتبال ایران با از دست دادن سهمیه 
2+۱ مواجه شده و ممکن هم فصل بعد و هم دو فصل بعد، سهمیه ایران ۱+۱ شود مگر 

اینکه استقلال، پرسپولیس و تراکتور نتایج بهتری کسب کنند.
با پایان دور هفتم از مرحله گروهی رقابت های لیگ نخبگان آسیا، فوتبال ایران با یک 
پله ســقوط به رتبه چهارم غرب آسیا تنزل پیدا کرد تا سهمیه ایران برای دو فصل بعد 

رقابت های لیگ نخبگان مجدداً کاهش یابد.
این ســقوط به واسطه کسب نتایج نمایندگان ایران و قطر در این هفته از رقابت های 
لیگ نخبگان آســیا به وجود آمد. در منطقه غرب آسیا، تیم نخست، 3 سهمیه مستقیم 
کسب می کند، جایگاهی که با سلطه مقتدرانه عربستان همراه بوده و به نظر می رسد این 

تیم حداقل تا چند سال آینده 3 سهمیه مستقیم را از آن خود خواهد کرد.
تیم های دوم و سوم منطقه غرب دارای سهمیه 2+۱ هستند، یعنی دو تیم به صورت 
مســتقیم راهی دور گروهی لیگ نخبگان شــده و یک تیم نیز در پلی آف لیگ نخبگان 
شــرکت می کند که در صورت پیروزی راهی دور گروهی شــده و در صورت شکست به 

سطح دوم لیگ قهرمانان خواهد رفت.
بــه عنوان نکتــه پایانی باید گفت که تمامی نکات ذکر شــده مربوط به مســابقات 
باشــگاهی برای دو فصل آینده، یعنی فصل 2026-2027 اســت. سهمیه فصل آینده 
مسابقات آسیایی از قبل مشخص شده و ایران در لیگ نخبگان، دارای سهمیه ۱+۱ است 

و در سطح دوم لیگ قهرمانان نیز یک سهمیه مستقیم دارد.
چنانچــه فوتبال ایران برای دو فصل بعد نیز با کاهش ســهمیه روبرو شــود، آنگاه 
نمی تواند اتفاق خوبی برای فوتبال ایران باشــد و حضور در بازی های آســیایی به امری 

دشوار برای باشگاه های ایرانی تبدیل خواهد شد.

پرسپولیس پس از ناکامی 
در جذب رایان کنت، به دنبال 
آلمانی  وینگر  داجاکو،  لئون 
هایدوک  در  گتوزو  مغضوب 

اشپلیت است.
به گــزارش ورزش ســه، در 
حالی که به نظر می رسد سهمیه 
خارجی پرســپولیس با توجه به 
تأیید شدن مدارک پزشکی نبیل 

باهویی در ایفمارک افزایش پیدا خواهد کرد، گفته شــده کــه انتقال رایان کنت، وینگر 
انگلیسی ســابق لیورپول، رنجرز و فنرباغچه، به پرسپولیس لغو شده و این بازیکن، خرید 
جدید پرســپولیس نخواهد بود. حالا معلوم نیســت که لغو انتقال این وینگر، به مســأله 
نگهداری او از حیوان خانگی  اش مربوط است یا خیر اما در حال حاضر، شانس حضور کنت 
در پرسپولیس زیاد به نظر نمی رسد.ایت در حالی است که رسانه های اسپانیایی روز گذشته 
از توافق باشــگاه لالیگایی رئال وایادولید با مالکیت رونالدو نازاریو برای جذب رایان کنت 
خبر دادند و به نظر می رسد این بازیکن، به جای حضور در فوتبال ایران قصد ادامه دوران 

بازی خود در فوتبال اروپا را دارد.
تازه ترین گزینه پیشنهاد شده به باشگاه پرسپولیس، لئون داجاکو وینگر 23ساله آلمانی 
اســت. این بازیکن که می تواند در هر ســه پست مهاجم سایه، وینگر چپ و وینگر راست 
به میدان برود، از محصولات آکادمی اشــتوتگارت است و سابقه بازی برای تیم دوم بایرن 

مونیخ، یونیون برلین، ساندرلند، سنت گالن سوئیس و هایدوک اشپلیت کرواسی را دارد.
داجاکو که ارزش وی از ســوی وب سایت ترانسفرمارکت 800 هزار یورو تخمین شده 
اســت، در ۱0بازی این فصل لیگ کرواسی برای هایدوک اشپلیت، تنها موفق به ثبت یک 
پاس گل شده و از ابتدای پنجره نقل وانتقالات زمستانی، به عنوان بازیکن آزاد در دسترس 

است.
او همچنین تنها در ۱7درصد بازی های این فصل به عنوان بازیکن ثابت به میدان رفته 
و این موضوع نشان می دهد که جنارو گتوزو سرمربی هایدوک اشپلیت، اعتقاد چندانی به 

استفاده از او نداشته است. 
او همچنین در فصل گذشته لیگ کرواسی، آمار 4گل و 3پاس گل در 23بازی را برای 
تیمش ثبت کرده بود و مجموعاً در 206بازی دوران بازی خود، آمار 58گل و 33پاس گل 
را به نام خود ثبت کرده است. حالا باید منتظر ماند و دید که خبر علاقه پرسپولیس به این 

بازیکن و موضوع بازگشت سهمیه خارجی به تیم، تا چه اندازه جدی است.


